
بنیانگذار انجمن علوم و صنایع
غذایـی ایران:بـرای توسـعه صـنعت
غذا،دولت از قیمت گذاری دستوری

دست بکشد+ویدئو

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی “اگروفودنیوز”،دکتر
سیدمحمد حسینی،”بنیانگذار و عضو هیئت مدیره انجمن علوم و صنایع
غذایی ایران” گفت: بنیانگذار نمایشگاه ایران اگروفود در سال اول
و دوم توسط آقای غلامعلی سلیمانی”کاله” پایه گذاری شد و از سال
سوم آقای شاهوردی شرکت پالارسامانه به عوان برگزار کننده این
نمایشگاه تاکنون بوده است که خانم ملکی به عنوان مدیر پروژه و
اجرایی نمایشگاه زحمات زیادی را در این مدت کشیده اند ، آقای
مرتز از fair trade نیز به عنوان شریک تجاری از سال اول برگزاری

این نمایشگاه حضور داشتند.

دکتر حسینی خواستار حمایت دولت از بزرگترین نمایشگاه مواد غذایی
منطقه شد و درخواست کرد که ترتیبی اتخاذ شود که تعداد شرکتهای
خارجی و میهمانان خارجی برای صادرات و واردات به این رویداد حضور

یابند.

بنیانگذار انجمن علوم و صنایع غذایی ایران در خصوص پانزدهمین
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همایش ملی صادرات گفت: در کل همایش ها و کنگره ها به خاط مشورت
متخصصان با یکدیگر هستند درست همانند کنگره های مختلف سیاسی که
در دنیا متداول است، در همایش صادرات نیز پیشنهادات متخصصین به

گوش مسئولین میر سد تا گره صادرات را باز کنند.

دکتر حسینی نقش رسانه های تخصصی در صنعت غذا بسیار تاثیرگذار است
و پیام این رسانه ها تاثیر به سزایی در توسعه این صنعت در بخش

های مختلف خواهد شد.

بنیانگذار انجمن علومو صنایع غذایی ایران ضمن انتقاد از قیمت
گذرای دستوری و دخالت دولت در اقتصاد بیان کرد: هرگاه دولت در
صنعتی در بحث قیمت گذاری دخالت کرد آن صنعت دچار چالش شد مثل
صنعت قند که دارای یک اقتصاد دولتی است و شرکتها نتوانستند توسعه
و پیشرفت خاصی داشته باشند لذا ما از دولت می خواهیم اقتصاد را
رها کنند و ایجاد خصولتی ها را متوقف کنند و از بخش خصوصی به

معنای واقعی حمایت کند

دکتر حسینی در پایان ضمن تقدیر از فعالین صنایع غذایی کشور گفت:
پیشرفت و توسعه صنعت غذا ملموس است به نحوی که تا بیست سال پیش
اغلب کالاها در شلف ها، هواپیماها و… برندهای خارجی بود ولی اکنون

محصولات با کیفیت ایرانی جای آنها را گرفته اند.


